

قرار مجلس الادارة

اصدر مجلس إدارة شركة زجاج مجسان ش.م.ع.ع (الشركة) القرارات التالية في الاجتماع الذي انعقد يوم الأربعاء الموافق 2025/03/05

المصادقة على القوائم المالية المدققة وتقرير مجلس الإدارة ، وتقرير حكومة الشركات ، و تقرير مناقشة وتحليل الإدارة، وتقرير مدققي الحسابات للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024م ، وأوصى المجلس بأن تعرض هذه التقارير لموافقة المساهمين في إجتماع الجمعية العامة السنوية القادم.

يرجى الاطلاع ادناه على ملخص البيانات المالية المدققة للشركة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024م.

المحتويات	السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 (ريال عماني)-مدققة	السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023 (ريال عماني)-مدققة
اجمالي الإيرادات	9.826	12.260
النفقات الإجمالية بما فيها ذلك تكاليف التمويل	(11.175)	(13.291)
إيرادات أخرى	55	553
صافي الخسائر قبل الضرائب	(1.294)	(478)
رسوم الضرائب	0	(269)
صافي الخسائر	(1.294)	(748)

*الموافقة على بنود الاجتماع للجمعية العامة السنوية القادمة و التي سوف تنعقد في 26 مارس 2025م.

بعد التغييرات يتم تحميل الاصدار المالي مع التقارير كما هو مذكور اعلاه في بورصة مسقط في اقرب وقت ممكن.

عن / شركة زجاج مجسان ش.م.ع.ع



(Signature)

المفوض بالتوقيع

05 مارس 2025

Board of Directors resolution

The Board of Directors of Majan Glass Company SAOG (the Company), passed the following decisions at its meeting held on Wednesday, 5th March 2025.

- Approved the Audited Financial Statements, Directors' Report, Corporate Governance Report, Management Discussion and Analysis Report, Auditors Report of the Company for the year ended 31 December 2024 and recommended these reports for shareholders' approval in the forthcoming Annual General Meeting (AGM). Please see below a summary of the audited financial statements of the Company for the year ended 31st December 2024.

Particulars	Year ended 31 Dec 2024 Audited (RO '000)	Year ended 31 Dec 2023 Audited (RO '000)
Total Revenue	9,826	12,260
Total expenses including Finance Cost	(11,175)	(13,291)
Other Income	55	553
Loss before tax	(1,294)	(478)
Taxation	0	(269)
Net Loss	(1,294)	(748)

- Approved Annual General Meeting agenda for the forth coming AGM to be held on 26th March 2025.

After incorporating changes the financial statement along with the reports as stated above shall be uploaded in the Muscat Stock Exchange (MSX) at the earliest.

For Majan Glass Company SAOG


Authorized Signatory

Dated: - 5th March 2025.

